
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 5 november 2019

Aanwezigen
Raadsleden: De heren A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg (VVD), H.A. Jansen 
(PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), M. van de Kasteelen (PW), J.N. de la 
Mar (PW) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), J.W. Mones – Kassies (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), 
C.N.G. Starke (VVD), R. Masselink – Den Hollander (VVD) en A.R. Oosterhuis (PW)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: 
Externen: 

Afwezigen (m.k.)
De heren H. Jager (burgemeester, voorzitter), N.L.J.J. Dusink (gemeentesecretaris) en K. Molenkamp 
(DSSW/SW)

Voorzitter: De heer J. Puper
Griffier: De heer R.J. van der Veen

1. Opening:
De voorzitter heet een ieder welkom. Aangezien de burgemeester verhinderd is zal hij het ‘raadsdeel’ 
voorzitten. Vervolgens geeft hij de essentie van de nieuwe werkwijze van de gemeenteraad weer. Vanavond 
gaan we daar voor de eerste keer mee werken. Vooralsnog voor een proefperiode van drie maanden. Tot 
slot wenst hij wethouder Smidt succes met zijn werkzaamheden als nieuw lid van het college.
Bekijk hier de live beelden

2. Vaststelling van de agenda:
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergadering 24 september, commissie FDM van 8 oktober en Sociaal 
Domein van 15 oktober en 29 oktober 2019:

Alle verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. De heer Ballast vraagt, naar aanleiding van het verslag van 
de commissie FDM van 8 oktober (meetnetwerk) of het college nog beroep heeft aangetekend tegen het 
winningsbesluit. Wethouder Doeven geeft aan dat het college beroep heeft aangetekend.
Bekijk hier de live beelden

4. Ingekomen stukken:
Er zijn bij de griffie geen verzoeken binnengekomen tot het stellen van vragen over de ingekomen stukken. 
Hoewel de heer Beets dit niet heeft aangegeven krijgt hij, aangezien het de eerste keer is dat we met de 
nieuwe werkwijze werken, wel de gelegenheid om een vraag te stellen. De heer Beets gaat in op ingekomen 
stuk Q. (Brief aan de leden van de raad inzake verkenning gewasbeschermingsmiddelen vanuit de 
samenwerking met rijk, provincie en de gemeenten d.d. 15 oktober 2019). De heer Beets doet een oproep 
aan zowel raad als college een budget voor zowel maatregelen als overleg met partners in stand te houden. 
Als interruptie geeft mevrouw Masselink aan dat het niet gaat om een verhelderende vraag maar als een 
aanvullende oproep.
Bekijk hier de live beelden



4. B. Beantwoording artikel 36  vragen:
Mevrouw Kiers geeft aan zich te kunnen vinden in de beantwoording van het college met betrekking tot de 
sloop van het voormalig Dingspilhuus.
Bekijk hier de live beelden

5. Rondvraag:
Er hebben zich geen leden gemeld voor dit agendapunt.
Bekijk hier de live beelden

6. Voorstel aanbesteding accountantsdiensten boekjaren 2020 t/m 2023:
Voorgesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1:
Akkoord gaan met de aanbesteding accountantsdiensten voor de boekjaren 2020 t/m 2023 met de optie tot 
verlenging met twee jaar aan de Hofsteenge Zeeman Groep.
Conclusie voorzitter
Zonder stemming wordt unaniem ingestemd met het voorstel de aansteding aan de Hofsteenge Zeeman 
Groep te gunnen.
Bekijk hier de live beelden

7. Motie vreemd aan de orde van de dag van de fractie Progressief Westerveld over de afbouw van 
ontheffingen gemotoriseerd verkeer op de weg Lhee-Kraloo:

Conclusie voorzitter
Op de vraag of hij de motie in stemming wil brengen antwoordt de heer Van de Kasteelen dat hij dit wil. 
Vervolgens brengt de voorzitter de motie in stemming. De motie wordt verworpen met 12 stemmen tegen 
(CDA, PvdA, DSSW/SW, VVD en GB) en 4 stemmen voor (de fractie van Progressief Westerveld)
Toezegging
--
Aantekeningen
De heer Van de Kasteelen geeft een nadere toelichting op de ingediende motie die als bijlage onderdeel 
uitmaakt van deze besluitenlijst. De heer Van de Kasteelen wijst op het van oorspronkelijk bedoelde 
tijdelijke karakter van de ontheffingsmaatregel en hij vraagt zich af of er naast de bestaande ontheffingen 
ook nieuwe worden verleend. Wethouder Doeven geeft aan dat ook nieuwe aanvragen in behandeling 
zullen worden genomen. Alle andere fracties geven aan dat zij de motie niet zullen ondersteunen. 
Argumenten hiervoor zijn onder meer: belang voor direct aanwonenden, de schooljeugd die met de 
brommers ook van dit pad gebruik maakt, de betrouwbare overheid en het ontbreken van signalen van 
overlast. De heer Van de Kasteelen reageert hierop door te zeggen dat er van de natuur beherende 
organisaties wel degelijk signalen zijn ontvangen (zie ook de inhoud van de motie) en dat het de natuur is die 
wijzer wordt van de afbouw van de ontheffingsregeling.
Bekijk hier de live beelden

8. Sluiting:
De voorzitter sluit dit deel van de vergadering.
Bekijk hier de live beelden

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 19 november 2019.

De griffier, De voorzitter,

R.J. van der Veen H. Jager


